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Verslag van de algemene ledenvergadering van VCH op woensdag 10 juli 2024  
Locatie: VCH Beach 
 
Aanwezig:  Jon Lochtenberg, Ellen Pieterman, Martijn Storm, Denise van den Boogaard, 
Brigitte Ladenius, Koos Meijers, Martine de Bruijn, Thijmen Jansen, Sabine Bezemer, 
Ryanne van Blanken, Barbara Katuin, Ksenia Panova, Mandy Olijve, Megan Akkerman, 
Wietze Hofstede, Renate van Belle, Babette Haitsma Mulier, Inez ten Veldhuis – Werring, 
Mara Lemmens, Dianne Overbeek, Gerco Overbeek  
 
Aanwezig bestuur: Esli Onclin - voorzitter, Timo van Kessel - penningmeester, Carla 
Bultsma - secretaris, Martijn ten Veldhuis, Fiona van Kessel, Rudie Döpp, Lidwien van 
Bergen 
 
Voorafgaand aan de vergadering zijn de dames van D1 gehuldigd als bekerwinnaars, waarbij 
coach/trainer Esli tot iedere dame een persoonlijk woordje richtte. 
 
1.  Opening 

Voorzitter Esli opent om 19.30 de algemene ledenvergadering van Volleybal Club 
Hoofddorp en heet alle aanwezige leden van harte welkom.  

 
2. Benoeming stembureau 

Er wordt een stembureau ingesteld, waar Mara Lemmens en Dianne Overbeek zitting 
in nemen. 

 
3. Vaststellen agenda 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken 

• De secretaris meldt dat de volgende leden met bericht afwezig zijn:  

• Carol van der Palen, Dick van Eck, Anke Essing en zij machtigt Barbara 
Katuin, Jan Eckhart, Martine Elseman, Bianca Saarloos, Petra van der Vlugt, 
Johan Berkhof, Rik Klein Wolterink, Mark Spijker, Hellen van Bergen en zij 
machtigt Lidwien van Bergen, Kirsten Thijssen en zij machtigt Carla Bultsma, 
Wouter Droogh, Marco Holdorp, Stefanie Hofstede en Richard Roest 

 
Ingekomen post 

• Geen bijzonderheden – vele onderwerpen worden al middels de 
nieuwsbrieven gecommuniceerd; overige: zie bestuursmededelingen.  

 
5. Notulen ALV d.d. 10 maart 2024   

Er was geen commentaar op de notulen, en die zijn hierbij dan vastgesteld. 
 
Actiepunten uit de notulen: zie bij actielijst onderin. 
 

6. Bestuursmededelingen 
De voorzitter meldt de volgende punten: 
- Herziene VCH Statuten: alle bestuursleden hebben zich geïdentificeerd bij 

notaris, nu nog ondertekening door voorzitter bij notaris; binnenkort op website  
- Huishoudelijk Reglement wordt nog aan gewerkt, samen met Henk Visser 
- Sportfair 9 juni heeft 45 aanmeldingen voor meer info opgeleverd, waaronder flink 

aantal voor volleyspeeltuin. Met dank aan vrijwilligers en onze nieuwe 
strandballen! 

- Magisch kampweekend 9-11 juni in Hillegom, was weer erg leuk en zeer 
vermoeiend – met name ook voor de kampleiders deze keer! 
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- VCH Open 21 juni FBK, 13 teams, niet helemaal vol: er was tevens een EK 
wedstrijd NED-FRA. Wel gezellig met z’n allen het slot ervan gezien. 

- Er komt een nieuw logo voor VCH, als onderdeel van een vernieuwde VCH 
huisstijl. Tevens wordt website vernieuwd. Binnenkort meer daarover.  
 

7. Jaarrekening 2022/2023 (bijlage) 
De jaarrekening ging op herhaling: afgelopen Algemene Ledenvergadering (10 Maart 
2024) was deze niet in stemming gebracht omdat de nieuwe lichtmasten van VCH 
Beach mogelijk niet goed waren vermeld. Dat is in de huidige versie gewijzigd: de 
lichtmasten staan nu op de balans en de kosten worden over meerdere jaren 
afgeschreven. 

 
8. Decharge bestuur 
 Er wordt gestemd over de jaarrekening 2022/2023: 

o Stemmen tegen: 0 
o Onthoudingen: 0 
o Stemmen voor: 29  

 
Daarmee is het bestuur decharge verleend voor het gevoerde beleid in deze periode.  
 

9. Begroting 2024-2025 en vaststelling contributie  
Zie bijlage Toelichting bij de begroting.doc waarin de begroting en het 
contributievoorstel zijn opgenomen, met een toelichting. 
 
Vooraf zijn van 3 leden vragen ontvangen, van Renate van Belle, van Martine de 
Bruijn en van Mark Spijker. De vragen en antwoorden zijn beknopt weergegeven. 
 
Renate:  
o jeugdtoernooien staan erin voor 400 euro, zijn dat de toernooien die wij zelf 

organiseren (schoolvolleybaltoernooi en mini-maxi-duo toernooi)?  
o Timo: dit klopt inderdaad 

 
o In de voorgestelde contributie valt me op dat de kosten voor de 

mini/jeugdcompetitie weer omhoog zijn gegaan; en jeugd/mini’s betalen beiden 
ongeveer evenveel voor competitie terwijl jeugd veel meer wedstrijden speelt. 
Voor mini’s mogelijk een reden om niet te gaan competitie spelen. 

o Timo: we gaan met bestuur kijken of we dit bedrag omlaag kunnen 
brengen voor mini’s. 

 
Martine de Bruijn: 
o Jeugdsubsidie wordt nu ingezet om contributie omlaag te brengen, alleen dit geldt 

niet voor jeugdleden die bij senioren spelen, zou dat toch kunnen? Ik weet uit 
eigen ervaring als oud penningmeester dat dat in het verleden wel gebeurde.   

o Timo: bestuur is het eens met dit bezwaar, dit wordt opnieuw bekeken. 
 

Mark Spijker 
o Ik lees dat er door diverse redenen een flink positief saldo zal ontstaan in het 

lopende seizoen. Voorstel is om 2.500 daarvan te reserveren voor het 75 jarig 
bestaan. Waarom niet 5.000 reserveren zodat de begroting 24-25 geen nadeel 
heeft van 3.000 maar 500 euro. Ik zou dit als optie aan de leden willen 
voorleggen. 

o Timo: het idee was om 2x €2.500 te reserveren voor 75 jarig bestaan in 2 
opeenvolgende boekjaren – het 75-jarig bestaan is pas in 2026. Onder de 
streep wordt €5.000 gespaard. Het is niet helemaal duidelijk wat het 
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voordeel is dat Mark ziet (Carla: Mark Spijker is niet aanwezig om dit toe 
te lichten). 

o Het voorstel van Mark wordt in stemming gebracht: 
▪ Stemmen voor: 1 
▪ Onthoudingen: 3 
▪ Stemmen tegen: 24 

 
De begroting wordt hierna in stemming gebracht: 

• Stemmen tegen: 1 

• Onthoudingen: 0 

• Stemmen voor: 28 
De begroting is daarmee aangenomen. 
 
10. Benoeming kascommissie 
Stefanie Hofstede verlaat na 2 jaar de kascommissie, en Inez Werring stopt als lid van VCH 
en daarmee ook als lid van de kascommissie.  
Ellen Pieterman was reservelid afgelopen jaar en wordt nu lid. 
 
Wie willen er nu in de kascommissie stappen? 

• Martine de Bruijn meldt zich aan als lid. 

• Renate van Belle meldt zich aan en wordt reservelid. 
 
11. Bestuursverkiezing 
Aftredend en niet herkiesbaar is:  

• Rudie Dopp, algemeen bestuurslid 
 
Aftredend en herkiesbaar zijn:  

• Esli Onclin, voorzitter 

• Carla Bultsma, secretaris 

• Fiona van Kessel, algemeen bestuurslid  

• Lidwien van Bergen, algemeen bestuurslid  

• Martijn ten Veldhuis, algemeen bestuurslid  
 
Niet aftredend is: 

• Timo van Kessel, penningmeester 
 

Rudie wordt door Esli bedankt voor haar grote inzet als bestuurslid en ontvangt een 
sportcadeau waardebon.  
 
Dan volgt de schriftelijke verkiezing van de 5 herkiesbare bestuursleden, uitslag: 

• Esli Onclin – stemmen tegen 0, onthouding 1, stemmen voor 28 

• Carla Bultsma – stemmen tegen 0, onthouding 0, stemmen voor 29 

• Fiona van Kessel – stemmen tegen 0, onthouding 1, stemmen voor 28 

• Lidwien van Bergen – stemmen tegen 0, onthouding 1, stemmen voor 28  

• Martijn ten Veldhuis – stemmen tegen 0, onthouding 0, stemmen voor 29  
 
Waarmee alle 5 bestuursleden opnieuw verkozen zijn.  
 
12. Uitreiking Dick van Ecktrofee  
De trofee gaat dit jaar naar Wietze Hofstede! Deze ontvangt hij uit handen van voorzitter 
Esli. 
Zijn activiteiten:   

• na zeker 25 jaar VCH-trainerschap - Wietze is nu gestopt en valt nog wel eens in  

• zit in recreantencommissie  
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• al jaren vaste waarde bij Sportfair  

• bij grasvolleybal – Toolenburger Plas – wordt iedere kijker het veld ingepraat om mee te 
komen doen 

• nu – na pensionering – inzetbaar voor activiteiten buiten de club maar namens VCH  
o training geven Kombij - Badhoevedorp  
o toernooitje organiseren voor Park21 – zondag 14 juli, landgoed Kleine Vennep  

• En na de kinderen (Stefanie, Tabitha) worden nu ook de kleinkinderen met VCH virus 
besmet (kleindochter Megan).  

 
13. Algemeen Beleidsplan VCH 2022 – 2026 
Esli licht toe waar we staan met de plannen en wat de focus wordt voor komend seizoen: 

o 10 activiteiten per jaar: het is lastig om ‘kartrekkers’ te vinden per activiteit en ook zijn 
activiteiten soms laat bekend en daardoor minder bezocht. Het bestuur gaat nu een 
activiteitenkalender opstellen bij start van het seizoen. 

o Het ledenaantal willen we omhoog brengen naar zo’n 400 leden, maar de groei blijft 
achter. Het bestuur wil inzetten op ledenwerving. Daarmee kan dan ook de piramide 
van teams worden verbreed.  
 

14. Vrijwilligers gezocht 
Om diverse redenen zijn vrijwilligers gestopt of willen graag stoppen met hun activiteiten 
voor VCH; we zoeken nu:  
- Jantje Beton coördinator 
- Webmaster  
- Zaalhuurcoördinator  
- Mini/jeugdcommissielid  
- Wedstrijdzaken jeugd per januari 2025 
- Materiaalcoördinator 

 

Wie 1 van deze rollen wil overnemen kan zich melden bij bestuur@vchoofddorp.nl. 

  
De rol van EHBO coördinator wordt door Nancy Muis en Barbara Katuin overgenomen 
van Babette Haitsma Mulier. Barbara neemt ook het Menstruatieproducten Uitgifte Punt 
over.  

 
15. Rondvraag 

Jon: waarom zijn alleen D1 en H1 ingeschreven voor de bekerwedstrijden? Er is een 
nieuwe opzet van de poules met nu minder teams per poule, waardoor ruimte in 
wedstrijdschema is gekomen voor bekerwedstrijden voor alle teams.  

- Afgelopen jaren zijn steeds alleen de hoogste teams ingeschreven, maar dit is 
iets voor een komend seizoen. Het is nu al te laat om in te schrijven voor de 
beker. 

(Carla: zelfde vraag bleek vlak voor de ALV ook nog door Carol van der Palen per 
mail ingediend te zijn, maar vanwege de barbecue heb ik deze te laat gezien). 

 
16.  Sluiting 

Esli bedankt alle aanwezigen voor hun aandacht, en in het bijzonder de 
barbecueorganisatie (Koos, Gerco, zijn vrouw Cynthia, en Dianne) en sluit om 20.29 
uur de vergadering.  
Omdat deze vergadering direct voorafgaand aan de halve finale van het Europees 
Kampioenschap voetbal (heren) plaats vindt, waarin Nederland tegen Engeland 
uitkomt, wordt iedereen uitgenodigd om het voetbal in het clubhuis te komen kijken. 
 

  

mailto:bestuur@vchoofddorp.nl
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Actielijst 
 
Datum Actiehouder Actie  Status 

15 maart 
2023 

Esli Openingstijden TIJNES 
TIJNES heeft laten weten dicht te blijven op maandagavonden, 
omdat er te weinig omzet wordt behaald. 
Als sportkantine zou TIJNES tot 1 uur na afloop van trainingen 
open moeten zijn. 
Esli gaat bezwaar aantekenen bij Sportfondsen. 
Mocht dit tot niets leiden en TIJNES blijft dicht, dan graag  een 
koelkastje in de scheidsrechters kamer, en koelkast in eigen 
beheer.  
 
30 juni: 
Overleg met TIJNES (door beleidsambtenaar Sport van 
Haarlemmermeer) loopt nog. Bezwaar is aangetekend bij 
Sportfondsen, maar de gemeente is de juiste partij. Laatste 
bericht is dat ze met TIJNES in gesprek gaan.  
 
10 maart 2024: 
We hebben in November met Marije van Montfoort 
(Beleidsadviseur Sport van de gemeente) gesproken, zij zou 
juiste afdeling van de gemeente benaderen om gesprek met 
TIJNES aan te gaan, maar is nog niet gebeurd. Ze gaat het nu 
zelf doen. Wij blijven haar achter de broek zitten.  
 
10 juli 2024: 
Marije van Montfoort zou eind juni gesprek hebben met 
TIJNES. Esli heeft ondertussen gesproken met Marije: er volgt 
een belafspraak met de gemeente en TIJNES. TIJNES wordt 
gekarakteriseerd als ‘niet alleen maar een sportcafé’. Mocht dit 
inhouden dat TIJNES niet open gaat op maandagen, dan volgt 
een direct een brief van Esli aan B&W. 
 

Loopt  

15 maart 
2023 

Esli 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Timo 
 

Contributieberekening 
Martine de Bruijn wil weten waarom alle Nevobo contributies en 
spelerskaarten op 1 post zijn geboekt? Want zo is niet goed te 
zien of de teams kostendekkend zijn. Johan laat weten dat de 
afdrachten aan de Nevobo per persoon €17,50 zijn, en 
daarnaast is er een bedrag per team, afhankelijk van de klasse 
waarin deze uitkomt. Esli zegt toe dat er een berekening zal 
worden gemaakt. 
 
30 juni 2023:  
Berekening van contributies blijkt nog een lastige opgave. Dit 
moet in een later stadium een keer goed opgezet worden. We 
laten nu de posten zo.  
 
10 maart 2024: 
Berekening contributies had nog geen prioriteit.  
 
10 juli 2024: 
Berekening moet grosso modo kloppen, niet in detail. Blijft 
staan voor een volgende keer. 

Loopt  
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10 maart 
2024 

Opvolgers 
van 
Jon / 
Stefanie 

Klachtenprocedure zaalhuur is nu niet duidelijk, bij wie kan 
wat gemeld worden? 
 
Jon (materialenman) en Stefanie (zaalhuurcoördinator) gaan dit 
samen oppakken 
 
10 juli 2024: 
Er is contact geweest, maar niet afgemaakt. Beiden willen 
stoppen met hun rol. Aan de opvolgers overdragen om dit 
verder af te spreken. 
 

Loopt  

10 maart 
2024 

Carla 
 
 
 
 
Esli 

Statutenwijziging doorvoeren 
De statutenwijziging is goedgekeurd onder voorbehoud van de 
2 besproken aanpassingen aan ‘algehele statutenwijziging 
Volleybal Club Hoofddorp (concept d.d. 23-02-2024)’.  
Doorgeven aan notaris.  
Statuten zullen bij de notaris worden getekend door Esli. 
 
Overige, uit de statutenwijzigingen voortvloeiende acties 
(huishoudelijk reglement, boetelijst opstellen, uitzoeken online 
vergader- en stemtool) zullen apart worden aangegeven. 
 
10 juli 2024 
Alle bestuursleden hebben zich geïdentificeerd bij de notaris. 
Ondertekening door Esli bij notaris moet nog plaatsvinden. 
Daarna publicatie op de website. 
 

Loopt  

10 maart 
2024 

Carla Huishoudelijk reglement wijzigen 
Nav de statutenwijziging zal een algehele revisie plaatsvinden 
van het HHR.  
Besproken op 10 maart: bij artikel 7, lid 4b1 - opnemen van 
redenen voor restitutie en tussentijds einde lidmaatschap. 
 
10 juli 2024 
Het HHR is aangepast en door Carla samen met Henk Visser 
doorgenomen; nog niet in bestuur besproken.  
 

Loopt 

10 juli 
2024 

Timo Contributies seizoen 2024-2025 
Voorgestelde bedrag voor minicompetitie erg hoog (€202,-). 
Met bestuur bekijken of het omlaag kan. 
 
Contributie voor jeugd die bij senioren speelt nog bijstellen: 
hierin bijdrage jeugdsubsidie verwerken.  
 

Nieuw 

 
 
Actiepunten gereed gemeld per 17 juli 2024: 
 

15 maart 
2023 

Bestuur 
 
 
 
 
 

BHV-ers van VCH aanwezig in zaal 
Nav vorige punt, altijd BHVer van VCH aanwezig:  
de BHVers weten niet dat ze bij calamiteiten in actie moeten 
komen, en zijn niet bekend met het ontruimingsplan.  
Dit zal worden toegestuurd aan alle BHVers en trainers. Op 
verzoek van Anke gaat het ook naar de recreantencommissie. 

Gereed 
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Esli  
 
Babette 

Onduidelijk is wat de rol van de trainer is bij calamiteiten; het 
bestuur gaat dit bespreken. 
 
30 juni 2023:  
Johan gaat binnenkort ontruimingsplan FBK en FLM toesturen 
aan trainers + BHV-ers 
Er moet altijd een BHV-er in de zaal zijn. Ook bij VCH Beach 
zou een BHV-er moeten zijn. Johan contact Babette. 
Zorg dat je weet waar de nooduitgang is. 
 
10 maart 2024: 
Ontruimingsplannen zijn nog niet door iedereen ontvangen. 
Discussie ontstaat of aanwezigheid BHV-ers verplicht is; 
volgens overeenkomst moet er een ‘voldoende gekwalificeerd 
persoon’ aanwezig zijn.  
Esli contact Sportfondsen – wat bedoelen ze met ‘voldoende 
gekwalificeerd persoon’? 
Babette stuurt ontruimingsplan naar alle EHBO-ers/BHV-ers. 
 
10 juli 2024: 
Voldoende gekwalificeerd: iedereen die voor een groep staat 
moet een groep naar buiten kunnen brengen. 
Dus trainers en wedstrijdleiding; verder: BHV-ers, EHBO-ers. 
Ontruimingsplannen zullen aan begin van het seizoen worden 
gestuurd. 
 

10 maart 
2024 

Stefanie Invalidendouche FBK, wanneer is deze gereed? 
 
Stefanie vraagt nogmaals na bij Sportfondsen. 
 
10 juli 2024: 
 
Per start nieuwe seizoen. Actie gereed 
 

Gereed 

10 maart 
2024 

Martijn Enquête VS3 
Alle competitie spelende leden krijgen enquête van VS3 
scheids, zodat ze kunnen oefenen met de regels. Deze zal ook 
nog naar alle scheidsrechters worden gestuurd. 
 
10 juli 2024 
Zal aan begin van seizoen verstuurd gaan worden. 
 

Gereed 

10 maart 
2024 

Martijn De vergoeding van de scheidsrechters zou dit seizoen €7,50 
zijn (notulen Algemene Ledenvergadering Juni 2023), maar is 
in praktijk slechts €2,50. 
 
Martijn geeft aan dat de pot leeg was. Dit wordt opnieuw 
bekeken. 
 
10 juli 2024 

Er zal voor afgelopen seizoen alsnog €7,50 worden 
uitgekeerd; zelfde tarief komend seizoen. 
 

Gereed 
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10 maart 
2024 

Esli Kledingzaken 

• Multivos levert geen prettig zittend damesbroekje 

• Communicatie over nieuwe kleding graag wat 
duidelijker, en ook is er behoefte aan meer pasdagen. 
 

Esli zal dit doorgeven aan kledingcoördinator Peter. 
 
10 juli 2024 
Is doorgegeven. 
 

Gereed 

10 maart 
2024 

Timo Jaarrekening ’23-’24 versus afschrijving lichtmasten VCH 
Beach. Uitzoeken hoe de lichtmasten te verantwoorden op de 
jaarrekening. Daarna de jaarrekening ’23-’24 opnieuw 
voorleggen aan de leden. 
 
10 juli 2024 
Op de agenda van 10 juli 2024 
 

Gereed 

 


